
Gåsö Vägsamfällighet Årsmöte 2023 
Protokoll årsmöte söndagen 2023-Juli-09, kl.13:00. 
Plats: Norra Gärdet, Gåsö 

1 a/ Sammanträdet öppnas, upprop/röstlängd 
b/ Val av ordförande för mötet 
c/ Val av sekreterare för mötet 
d/ Godkännande av dagordning och 
sammanträdets behörighet 
e/ Val av två justerare 
 

a) Sammanträdet öppnades av ordförande Emelie Friis. 
b) Emelie Friis valdes till ordförande för mötet 
c) Cicki Lewenhaupt Nilsson valdes till sekreterare för mötet. 
d) Dagordning och sammanträdets behörighet godkänns. 
e) Thomas Arvidson och Magnus Tydén utsågs till justerare. 

2 Föredragning av verksamhetsberättelsen för 2022 Berättelsen läses upp på mötet och godkändes. 
3 Föredragning av ekonomin för 2022 Föreningens ekonomi god.  

Årets vinst 37 125 överförs i ny räkning. 
4 Föredragning av revisionsberättelsen för 2022 Ekonomi och protokoll granskade av revisorn som bedömer 

att allt är i god ordning. 
5 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet. 
6 Styrelsens förslag till åtgärder under 2023. 

Underhåll av bryggan, mm. 
Planen för bryggan: I samråd med Filip Holm (BYGG & 
MARINTJÄNST AB) har ett underhållskoll på bryggan gjorts. 
fyra bommar byts ut pga rostning. Byter även ut alla de röda 
bojarna mot svarta flytkroppar. Kommer även byta ut 
träbalken längst ut som har slitigt ner och kommer i och med 
det kunna ge fler platser till dem som saknar. Bryggnocken 
på platserna längst ut är det mycket slitage. Vi ska förstärka 
bommarna. Landgångarna kommer så småningom att 
behövas byta ut. Utmaning är att få folk att flytta på 
båtarna när det är dags för byte av balk och tillsätta fler 
platser.  
Förslag: vid flytt av båtarna skriv något meddelande för 
möjlighet att kanske lägga båten på annan tillfällig plats om 
behov finns. 
 

7 Behandling av inkomna ärenden och 
motioner (senast inkomna 14 dagar före 
mötet) 

Inga inkomna ärende. 

8 Frågan om ersättning till styrelsen och 
revisorerna 

Ingen ersättning erläggs till styrelsen. Klartecken för fikabröd 
och eventuell middag till styrelsen på sina möten under året. 

9 Förslag till budget & fastställande av avgifter 
för 2023.Vi behöver ta ställning till en eventuell 
prishöjning pga. momsplikt. 

Budget och avgifter för 2023 godkändes Avgiften kvarstår. Vi 
är numera momspliktiga vilket kanske är en fördel då vi utför 
en massa arbeten.  På fakturan kommer det Båtplats- och 
medlemsavgift 2023 inkl moms. Beräknade utgifter för 
bryggunderhåll ca 206 730 kr 

10 Val av styrelseledamöter för två år = tiden 
tom 2025 (avgående är Mikkel Strandell och 
Jenny Björk Goral)) 

Mikkel Strandell och Jenny Björk Goral valdes för en 
tvåårsperiod tom 2025. 
 

11 Val av styrelseordförande för nästa 
räkenskapsår 

Emelie Friis väljs till ordförande för en ettårsperiod. 

12 Val av styrelsesuppleanter för ett år = tiden 
tom 2024 (avgående är Ingegerd  
Wikström, Eva Lothigius och Thomas Storkaas) 
 

Ingegerd Wikström, Eva Lothigius och Thomas Storkaas 
valdes för en ettårsperiod tom 2024 

13 Val av revisor och revisor suppleant för två år 
tom 2025 (avgående är revisor  
Otto Lundkvist och revisor suppleant Sverker 
Lundkvist)) 

Revisor Otto Lundkvist för en tvåårsperiod tom 2025 och 
revisor suppleant Sverker Lundkvist valdes för en ettårsperiod 
tom 2024 

14 Val av valberedning Gunnar Bonthelius och Magnus Tydén valdes för en 
ettårsperiod tom 2024 



15 Styrelsen önskar ändra tidpunkt för 
föreningsstämman i § 13 i stadgarna till juni-juli 

Ett enhälligt ja från medlemmarna till att flytta tidpunkten för 
årsmötet till juni-juli med senare fakturering efter årsmötet. 
Styrelsen undersöker om det krävs ytterligare ett möte för att 
ändra i stadgarna. Återkommer kring det. 

16 Övriga frågor - Fråga om det har kontrollerats om läckage i 
pontonerna? Mikkel meddelar att de har tittat i 
inspektionsluckorna och det ser bra ut. Men Mikkel 
tar det en extra gång han frågar även Per Örstedt 
om råd då han sitter på kunskap kring detta.  

- Fråga om vi kan bygga landgångarna själva? 
Thomas Storkaas erbjöd sig att titta på detta. 

- Övrigt fick alla som närvarande en eloge till vårens 
städdag då det var stor uppslutning i år.  

- Boden: Gunnar Bonthelius erbjöd sig att hjälpa till att 
forsla bort det som inte är uppmärkt.  
Viktigt att det alltid ser ok ut inne i boden.  

17 Originalhandlingar liksom övriga handlingar i 
förekommande ärenden hålls stadgeenligt 
tillgängliga hos föreningens ordförande. 
Årsmötesprotokollet kommer att läggas upp 
på hemsidan. 
 

 

18 Sammanträdet avslutas Avslutas 
 
Ordförande       Sekreterare 
 
 
______________________________   _______________________________________ 
Emelie Friis      Cicki Lewenhaupt Nilsson 
 
 
Justerare 1      Justerare 2 
  
 
_______________________________   _______________________________________ 
Magnus Tydén      Thomas Arvidson 
 
 


